
Niet aanlijnen: € 95,-
Poep niet opruimen: € 140,-

Hond op een kinderspeelveld: € 140,-

De openbare weg veranderen 
en anders te gebruiken dan 

publieke functie: € 240,-

Slapen op de 
openbare weg: € 140,-

Organiseren van evenement zonder 
aanmelding bij gemeente: risico op 

stilleggen evenement 

Verstoring openbare orde en 
hinderlijk gedrag: €95,- of 

€140,-

Drankgebruik in 
openbare ruimte: € 95,-

Vuurwerk en 
carbidschieten: € 100,-

Illegale activiteiten verrichten 
in pand: sluiting van het pand

Wildplassen: € 140,- Oplaten ballonnen: 
Openbaar Ministerie bepaalt 

boetebedrag

Kampeermiddelen op straat 
neerzetten, zoals campers en 

caravans: € 140,-

Het Centraal Justitieel Incasso Bureau (CJIB) int veel boetes voor de gemeente Maassluis. Het CJIB rekent bovenop de boete € 9,- administratiekosten.

Te koop aanbieden 
van voertuigen op 

openbare weg: € 190,-

Parkeren grote en uitzicht belemmerende 
voertuigen (langer dan 6 meter en hoger 

dan 2,40 meter)

Verboden op groen te 
parkeren: € 95,-

Verkeerd aanbieden 
afval: € 95,-

De gemeentelijke Algemene Plaatselijke Verordening vertelt welke regels er voor iedereen gelden en wat er 
wel en niet mag. We hebben de 15 belangrijkste zaken voor u op een rijtje gezet. Waar dat kan, staat het 
boetebedrag bij de overtreding erbij. Zo weet u waar u aan toe bent. Samen maken we de stad leefbaarder!

Onze Algemene Plaatselijke Verordening in 15 highlights
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